
Zápis z jednání komise cestovního ruchu ze dne 26.4. 2023 (15:00 h) 

 

Místo konání: zasedací místnost magistrátu města, Mírové nám. 5, Děčín 4 

Účastníci jednání:  

Přítomni: Radek Flachs, Oskar Goliáš, Ing. Miroslava Poskočilová, Igor Bayer, Petr Toncar, DiS, Ilona 

Rosenkrancová 

Hosté: Jitka Flachsová, Jan Masojídek 

Témata jednání: 

Nabídka lodí z Barrandova – o obě lodě již požádal někdo jiný, paní Flachsová – zjistit, jak bylo téma 

zaneseno v zápise z jednání RM (usnesení). 

DPMD – využití reklamy v autobusech  viz. zápis z jednání komise z 29.3.2023, Igor Bayer upozornil na 

skutečnost, že výhradní právo na reklamu zde má podle smlouvy Rentcar. 

Airbnb – k jednání pozván p. Masojídek – vedoucí prevence Hasičského záchranného sboru (dotčený 

úřad ve vztahu k Airbnb). 

Dle stavebního zákona je třeba rozlišovat na základě kolaudace využití nemovitosti (objektu) normu 

BYDLENÍ (nájemní smlouva) X UBYTOVÁNÍ (podnikatelská činnost, krátkodobé pronájmy) 

Ubytování = podnikatelské činnost, na základě podnětu lze vykonat státní požární dozor, lze provést 

kontrolu v bytech (nemovitosti) 

Dle p. Masojídka – Airbnb je provozováno v rozporu se stavebním zákonem (byt není koloudován jako 

„ubytování“, ale jako „bydlení“), narůstá riziko bezpečnosti lidí + daňové úniky 

 

Závěr: 

Úkol magistrátu: 

Tajemník města – ve spolupráci s OSÚ, OE, popř. MP – dát podnět k řešení problematiky Airbnb a 

zajistit soulad dle Stavebního zákona, změna užívání na kolaudačním rozhodnutí na „UBYTOVÁNÍ“ 

Doporučení RM: 

Návrh na navýšení místního poplatku za komunální odpad pro provozovatele Airbnb. 

Zapsala dne 2.5.2023 

Zdeňka Václavková, referent MTC 

 

 

Ilona Rosenkrancová, v.r. 

předsedkyně komise 

 


